

Title (en)

Device for covering the adjoining ends of one or several slide fasteners.

Title (de)

Abdeckung für die aufeinander zulaufenden Enden eines oder mehrerer Reißverschlüsse.

Title (fr)

Dispositif pour couvrir les extrémités contigues d'une ou plusieurs fermetures à glissière.

Publication

EP 0394952 A2 19901031 (DE)

Application

EP 90107738 A 19900424

Priority

DE 3913737 A 19890426

Abstract (en)

The invention relates to a device (1) for covering the ends of one or more slide fasteners, in particular of gas- and fluid-tight slide fasteners, the ends of the slide fasteners extending in straight lines and/or at various angles towards one another. The essential factor of the invention lies in the fact that it consists of a bottom plate (4) and a top plate (5), between which the backing tapes or regions of the backing tapes (6, 6') and the slide fastener chain(s) (7) are inserted, a seal (8), which is arranged between the bottom plate and the backing tapes, and a detachable connecting element (9) which tensions the bottom plate and the top plate together, all the parts of the covering device (1) being easily and completely removable (demountable). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Abdeckung (1) für die Enden eines oder mehrerer Reißverschlüsse, insbesondere von gas- und flüssigkeitsdichten Reißverschlüssen, wobei die Enden der Reißverschlüsse geradlinig und/oder unter verschiedenen Winkeln aufeinanderzu verlaufen. Das Wesentliche der Erfindung liegt darin, daß diese aus einer Unterplatte (4) und einer Oberplatte (5), zwischen denen die Tragbänder oder Bereiche der Tragbänder (6, 6') und die Reißverschlußkette(n) (7) eingespannt werden, einer Dichtung (8), die zwischen der Unterplatte und den Tragbändern angeordnet ist, und einem lösbar, die Unterplatte und die Oberplatte zusammenspannenden Verbindungselement (9) besteht, wobei sämtliche Teile der Abdeckung (1) leicht und vollständig abnehmbar (demontierbar) sind.

IPC 1-7

A44B 19/32; A44B 19/36

IPC 8 full level

A44B 19/32 (2006.01); **A44B 19/36** (2006.01)

CPC (source: EP)

A44B 19/32 (2013.01); **A44B 19/36** (2013.01)

Cited by

GB2257469A; US5376130A; WO2004014173A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0394952 A2 19901031; EP 0394952 A3 19920115; EP 0394952 B1 19941221; AT E115838 T1 19950115; DE 59008052 D1 19950202; ES 2068274 T3 19950416

DOCDB simple family (application)

EP 90107738 A 19900424; AT 90107738 T 19900424; DE 59008052 T 19900424; ES 90107738 T 19900424